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         Oblastný stolnotenisový zväz MARTIN

Z á p i s n i c a
z volebnej konferencie ObSTZ Martin

konanej dňa 3.7.2024 v Martine
(polyfunkčný objekt Martin – Priekopa, Lipová č. 31)

Účasť: 25 delegátov (16 oddiely + 8 VV a 1 KK ObSTZ Martin), viď prezenčná listina

Program:
1.   Otvorenie;
2.   Voľba skrutátorov, zapisovateľa a overovateľov zápisnice z konferencie;
3.   Schválenie programu konferencie;
4.   Schválenie rokovacieho a volebného programu konferencie;
5.   Voľba pracovnej komisie (spoločná mandátová, návrhová a volebná 

komisia);
6.   Správa pracovnej komisie;
7.   Správa predsedu ObSTZ Martin za ročník 2023/24, odovzdanie diplomov;
8.   Správa predsedov komisií za rok 2023/24;
9.   Správa o hospodárení ObSTZ Martin za rok 2023/24; 
10.   Rôzne a diskusia;
11.   Voľby do VV a KK; 
12.   Návrh uznesení;
13.   Záver 



2

K bodu 1: Otvorenie konferencie ObSTZ Martin vykonal predseda ObSTZ Martin, 
Jaroslav Žilla a oboznámil prítomných, že predsedajúcim konferencie bude 
sekretár ObSTZ Martin, Peter Babušík, ktorý prevzal vedenie konferencie 
a oboznámil prítomných s programom konferencie. V ďalšom bode navrhol 
zapisovateľa, overovateľov zápisnice a programu konferencie a následne 
požiadal o schválenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a programu 
konferencie.

K bodu 2, 3: Schválenie programu konferencie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice
konferencia schvaľuje:
- zapisovateľa zápisnice: Petra Babušíka
- overovateľov zápisnice: Antona Ančica a Michala Bobčeka
- skrutátorov: Viliama Rosenberga a Ľubicu Marčekovú
Hlasovanie k schváleniu zapisovateľa a overovateľov zápisnice z 
konferencie: 

prítomní: 25      za: 25 proti: 0  zdržali sa: 0
  konferencia schvaľuje: 

- program konferencie tak, ako bol uvedený na pozvánke na konferenciu
Hlasovanie k schváleniu programu konferencie: 

prítomní: 25      za: 25 proti: 0  zdržali sa: 0
Zapisovateľ, overovatelia zápisnice a program konferencie boli schválení 25 
hlasmi prítomných delegátov konferencie oprávnených hlasovať.

K bodu 4, 5: Sekretár ObSTZ Martin, Peter Babušík, predniesol návrh rokovacieho 
a volebného poriadku pre stávajúcu konferenciu, kde v zmysle volebného 
poriadku navrhol verejné hlasovanie.
Konferencia schvaľuje: 
- návrh rokovacieho a volebného poriadku pre stávajúcu konferenciu  

prednesené sekretárom ObSTZ Martin, kde hlasovanie bude verejné, 
zdvihnutím ruky delegáta konferencie oprávneného hlasovať/voliť.

Hlasovanie k schváleniu rokovacieho a volebného poriadku pre stávajúcu 
konferenciu:

                     prítomní: 25      za: 25 proti: 0  zdržali sa: 0 
Rokovací a volebný poriadok konferencie ObSTZ Martin boli schválené 25 
hlasmi prítomných delegátov konferencie oprávnených hlasovať.
Hlasovanie k schváleniu verejného hlasovania do VV  a KK pre stávajúcu 
konferenciu:

                     prítomní: 25      za: 17 proti: 7  zdržali sa: 1 
Rokovací a volebný poriadok konferencie ObSTZ Martin boli schválené 25 
hlasmi prítomných delegátov konferencie oprávnených hlasovať.
Po schválení rokovacieho a volebného poriadku odporučil Sekretár ObSTZ 
Martin vzhľadom na nízky počet delegátov konferencie (25) vytvoriť spoločnú 
pracovnú komisiu, ktorá by vykonávala funkciu mandátovej, návrhovej aj 
volebnej komisie. Pretože predseda ObSTZ a členovia VV a KK (1 + 10 
členov) nemôžu byť členmi žiadnej z uvedených komisií a každá komisia by 
mala mať predsedu a dvoch členov (spolu 9 členov), bolo by vhodné, vytvoriť 
len jednu komisiu a to spoločnú s názvom pracovná. Za predsedu uvedenej 
komisie navrhol delegáta za Tatran Sučany Šimona Šventa a za členov 
delegáta za  Štart Priekopa Viliama Rosenberga a delegátku za Turčianske 
Teplice Ľubicu Marčekovú. 
Hlasovanie k voľbe pracovnej komisie: 

prítomní: 25      za: 25 proti: 0  zdržali sa: 0



3

Predseda a dvaja členovia pracovnej komisie na konferencii ObSTZ Martin 
boli schválení 25 hlasmi prítomných delegátov konferencie oprávnených 
hlasovať.
Konferencia schválila za:  
- predsedu pracovnej komisie: Šimon Švento (Tatran Sučany);
-  1. člena pracovnej komisie: Viliam Rosenberg (Štart Priekopa);
-  2. člena pracovnej komisie: Ľubica Marčeková (KST ZŠ T. Teplice).  

K bodu 6: Predseda pracovnej komisie Šimon Švento predniesol správu pracovnej 
komisie, kde po kontrole prezenčnej listiny z konferencie ObSTZ Martin dňa 
1.7.2024 oznámil, že počet prítomných delegátov, ktorí majú mandát a právo 
hlasovať je 25, z toho delegátov za oddiely/kluby 16 a delegátov za stávajúci 
VV ObSTZ Martin + kontrolnú komisiu ObSTZ Martin 9. Ďalej  vymenoval 
menovite všetkých navrhnutých kandidátov za oddiely/kluby do nového VV, 
ktoré boli zaslané na ObSTZ Martin pred konaním konferencie spolu 
s oblasťou, na ktorú boli navrhnutí. O navrhnutých kandidátoch do VV  dal 
porozmýšľať s tým, že voľba VV ObSTZ Martin sa bude podľa plánu 
v programe konferencie konať až v bode 11. 
Predseda kontrolnej komisie ďalej prítomných oboznámil s výsledkami 
kontroly uznesení z predchádzajúcej konferencie z r. 2020:
1) Všetky súťaže organizované ObSTZ Martin sa už hrajú tak, ako všetky 

celoslovenské súťaže plastovými loptičkami;
2) Správca webovej stránky ObSTZ Martin na stránke pravidelne informuje 

o dianí a akciách ObSTZ Martin, ako aj o zmenách dokladov 
a dokumentov SSTZ, KSTZ a ObSTZ Martin;

3) Členom VV sa nepodarilo opäť nadviazať užší kontakt so školami 
v regióne Turiec, aj keď na niektorých školách prebiehajú vďaka podpore 
SSTZ moduly Stolný tenis do škôl, ktoré v rámci telesnej výchovy 
priťahujú žiakov jednotlivých škôl k čaru stolného tenisu. Tak isto vedúci 
Lokomotívy Vrútky vytvoril pre deti škôl školskú ligu, kde čerpá získavanie 
talentov do svojho oddielu. Uvedené moduly alebo aj systém školskej ligy 
v stolnom tenise by do budúcnosti mohlo pomôcť zbierať do oddielov 
hráčov a hráčky, z ktorých by sa dalo vychovať pár skvelých hráčov. 
Komisia mládeže a vedúci oddielov  by sa mohli nakontaktovať na 
pracovníkov v školách, ktorí majú na starosti športové aktivity v školách 
a ponúknuť im spoluprácu. Zistíme e-mailové adresy škôl kam budeme 
pravidelne zasielať aj pozvánky na naše žiacke turnaje.   

4) Zlepšilo sa nahlasovanie výsledkov ako aj zmien zápasových termínov aj 
vďaka tomu, že každé družstvo malo svojho vedúceho, čím sa urýchlilo 
a sprehľadnilo fungovanie aplikácie „stolnýtenis.info“ a komunikácia 
s redaktormi tlačovín pre publikovanie výsledkového servisu;

K bodu 7: Predseda ObSTZ Martin predniesol stručnú súhrnnú správu o činnosti 
ObSTZ Martin za obdobie od poslednej konferencie v roku 2020, kde stručne 
zhrnul výmeny na pozíciách vo VV, činnosť VV a za jednotlivé súťažné 
ročníky aj ich celkové výsledky. (správa je súčasťou tejto zápisnice)
Potom odovzdal delegátom víťazných oddielov/klubov zo súťažného ročníka 
2023/24 víťazné poháre a diplomy (5. liga 1. TJ Štart Priekopa, 2. STO OU 
Kláštor pod Znievom, 3. KST ZŠ Turčianske Teplice „B“; 6. liga 1. STO Valča 
„D“, 2. TJ Družstevník Dražkovce „B“, 3. OSTK Blatnica „A“).

K bodu 8: Predseda komisie mládeže ObSTZ Martin Anton Ančic zhodnotil len celkovú 
prácu s mládežou za uplynulý súťažný ročník 2023/24, kde uviedol, že už 
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minulú sezónu sa na 5-tich žiackych turnajoch dohromady stretlo až 255 
súťažiacich, kde sa celkovo prestriedalo 87 súťažiacich, z toho 71 chlapcov 
a 16 dievčat. Na konci sa najlepších 12 hráčov a hráčok stretlo na 
bonusovom turnaji TOP – 12 žiakov. Na Majstrovstvách regiónu Turiec pre 
žiakov a dorast sa celkovo zúčastnilo 67 súťažiacich, z toho 46 chlapcov 
a 21 dievčat. (správa je súčasťou tejto zápisnice).

K bodu 8: Predseda kontrolnej komisie ObSTZ Martin Ján Šulan predniesol súhrnnú 
správu kontrolnej komisie. Prítomným pripomenul, že najdôležitejšou úlohou 
kontrolnej komisie v zložení predseda + 2 členovia bola kontrola 
hospodárenia, vedenie pokladničnej knihy a nakladania s financiami ObSTZ 
Martin. Podotkol, že vedenie účtu v ČSOB banke máme stále zadarmo, bez 
poplatkov ako aj webovú stránku ObSTZ Martin, kde tiež za jej používanie 
neplatíme. Počas uplynulého obdobia boli v priebehu súťažných ročníkov 
vykonávané kontroly hospodárenia, kde pri prevádzaných kontrolách boli 
porovnávané údaje v pokladničnej knihe s príjmovými a výdavkovými 
dokladmi spolu s pokladničnými bločkami, resp. faktúrami ako aj s údajmi na 
výpisoch z účtu ObSTZ Martin. Pri uvedených kontrolách neboli zistené 
žiadne nezrovnalosti s príjmovými a výdavkovými dokladmi v pokladničnej 
knihe. (správa je súčasťou tejto zápisnice).  

K bodu 8: Predseda ŠTK komisie ObSTZ Martin Pavel Valko st. predniesol súhrnnú 
správu komisie ŠTK. Uviedol, že komisia ŠTK sa v prvom rade sústredila na 
kontrolu zápasov v jednotlivých súťažiach riadených naším ObSTZ Martin, 
ako aj súpisiek a správnosti vedenia zápasov, turnajov a legislatívy v oblasti 
súťažného, prestupového poriadku. Ďalej prítomných oboznámil, že sme sa 
v priebehu sezóny ako VV zhodli na tom, že zjednodušíme doplňovanie 
súpisiek, ich schvaľovanie, resp. potvrdzovanie a vedenie súpisiek len v 
elektronickej forme, čo urýchlilo agendu doplňovania hráčov do súpisiek, 
vedenia súpisiek a ich registráciu a potvrdzovanie. Tiež uviedol, že by sme 
chceli nejakým spôsobom vytvoriť databázu a školenie našich oblastných 
rozhodcov, ktorých by mali všetky družstvá a oddiely povinne. (správa je 
súčasťou tejto zápisnice).  

K bodu 9: Sekretár ObSTZ Martin Peter Babušík predniesol Správu o stave 
hospodárenia za ukončený súťažný ročník 2023/24. VV ObSTZ Martin sa 
snaží zabezpečovať ceny aj vo vlastnej réžii, čo najmenej ekonomicky 
zaťažiteľné rozpočet či už vlastnou výrobou (diplomy, medaile) alebo 
získavaním sponzorských a upomienkových predmetov. Dlhoročným 
partnerom ObSTZ Martin je Neografia, a. s. Martin, ktorá našich súťažiacich 
na najväčších turnajoch pravidelne zásobuje knižnými publikáciami alebo 
časopismi. K sponzorom hlavne v žiackych turnajoch (žiacka liga, MO) sa 
pridali aj ďalší partneri Pizza Pub Orea Sučany a Cukráreň Kúzlo z Vrútok. 
Tiež uviedol, že sú všetci radi, že aj takýmito spôsobmi sa darí udržiavať 
financie ObSTZ Martin v dobrej kondícii a posledné ročníky nemuseli na 
konci sezóny rozmýšľať o napätej finančnej situácii. Minulý ročník bol 
špecifický, pretože sme po prvý raz zaviedli štartovné na MO dospelých – 5€ 
a aj na žiackych turnajoch – 2€, čo do pokladne ObSTZ Martin prinieslo 
nezanedbateľnú sumu 825 €. Tak isto prítomných oboznámil už so známou 
informáciou, že družstvá, ktoré sa prihlásili do 5. ligy v ročníku 2024/25 budú 
musieť mať na súpiskách len hráčov registrovaných  na SSTZ. Práve táto 
skutočnosť oberie ObSTZ o ďalšie financie, pretože doteraz sme mali 
registráciu len na ObSTZ Martin, čo nám prinášalo do kasy potrebné 
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financie, čo už teraz nebude. V minulom súťažnom ročníku bolo na ObSTZ 
vyhotovených 60 registračiek ObSTZ za 600 €, ktoré budú opäť v kase 
chýbať, lebo SSTZ, resp. KSTZ Žilina nedokážu túto stratenú sumu ObSTZ 
nahradiť a preto budeme nútení opäť navýšiť sumy za štartovné. Stav 
financií ObSTZ Martin k 1.7.2024 bol 2 322,95 €, ale ešte bude suma 
znížená za zabezpečenie MO žiactva a dorastu (2 telocvične gymnázia J. 
Lettricha), ktoré sa uskutočnili 29.6.2024, víkend pred konferenciou. (správa 
je súčasťou tejto zápisnice).

K bodu 10: V bode Rôzne si ako prvý zobral slovo sekretár Peter Babušík, ktorý 
prítomných informoval o požiadavke zaviesť v zmysle Súťažného poriadku aj 
v našich súťažiach podmienku, že v súťažiach 5. a 6. ligy budú môcť v súťaži 
nastúpiť maximálne dve družstvá z jedného oddielu. V práve skončenom 
súťažnom ročníku sa to týkalo oddielu KST ZŠ Turčianske Teplice, ktoré 
malo v 5. lige tri družstvá. Oddiel KST ZŠ Turčianske Teplice vyriešil 
uvedenú hrozbu preradenia jedného družstva z tejto súťaže prevodom 
súťaže na nový oddiel na mape regiónu Turca MSTK Turčianske Teplice 
s platným prevodom súťaže a zaplatením stanoveného poplatku za prevod 
súťaže. 
Hlasovanie k schváleniu pravidla dvoch družstiev v súťažiach 5. a 6. ligy od 
súťažnej sezóny 2024/25:

                     prítomní: 25      za: 17 proti: 7  zdržali sa: 1  
Pravidlo dvoch družstiev v súťažiach 5. a 6. ligy ObSTZ Martin od súťažnej 
sezóny 2024/25 bolo schválené 17 hlasmi (nadpolovičnou väčšinou) 
prítomných delegátov konferencie oprávnených hlasovať.
Ďalej sekretár Peter Babušík prítomných informoval, že po prihlásení sa 12 
družstiev do súťaže 5. ligy, sa teda nebude rozhodovať o nahradení 
neprihláseného družstva do tejto súťaže. Podľa Rozpisu z minulého 
súťažného ročníka bude od sezóny 2024/25 mať ObSTZ aj súťaž 7. ligy. 6. 
liga bude mať tak ako 5. liga 12 účastníkov a pri otázke na prítomných 
delegátov zo všetkých oddielov a klubov bolo zistené, že aj do súťaže 7. ligy 
bude prihlásených najmenej 7 – 8 družstiev. Pri informáciách o súťažiach 6., 
resp. 7. ligy sa do popredia dostala otázka postupov a zostupov, resp. 
baráží. Víťazi 6. a 7. ligy postupujú priamo do vyšších súťaží za podmienky, 
že vo vyššej súťaži už oddiel nemá dve družstvá. O baráži ďalších družstiev 
umiestnených na 2., resp. 3. mieste v prípade, že sa družstvo vzdá účasti 
v baráži v zmysle Súťažného poriadku prebehlo hlasovanie. Do baráže 
z vyššej súťaže (5., 6. liga) sa dostane prvé nezostupujúce družstvo. Pri 
postupe družstva/tiev do 5. ligy tieto družstvá budú musieť mať registráciu 
hráčov na súpiske až po prihlásení do 5. ligy v nasledujúcej sezóne, resp. až 
po dodaní súpisky družstva pred zahájením súťažnej sezóny. 
Hlasovanie k schváleniu baráží o postup do súťaží 5. a 6. ligy od súťažnej 
sezóny 2024/25:

                     prítomní: 25      za: 13 proti: 8  zdržali sa: 4  
Baráž o postup do súťaží 5. a 6. ligy ObSTZ Martin od súťažnej sezóny 
2024/25 bola schválená 13 hlasmi (nadpolovičnou väčšinou) prítomných 
delegátov konferencie oprávnených hlasovať.
Následne prebehlo hlasovaniu dvojzápasového systému baráže 
Hlasovanie k schváleniu dvojzápasového systému baráže (doma/vonku) o 
postup do súťaží 5. a 6. ligy od súťažnej sezóny 2024/25: 

                     prítomní: 25      za: 16 proti: 0  zdržali sa: 9  
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Dvojzápasový systém baráže (doma/vonku) o postup do súťaží 5. a 6. ligy 
ObSTZ Martin od súťažnej sezóny 2024/25 bol schválený 16 hlasmi 
(nadpolovičnou väčšinou) prítomných delegátov konferencie oprávnených 
hlasovať.
Ďalej sekretár Peter Babušík prítomných informoval, že v súvislosti 
s povinnou registráciou hráčov do našej 5. ligy na SSTZ a následným 
prestupom alebo hosťovaním do družstiev v rámci ObSTZ Martin sa to bude 
robiť tak ako doteraz na ObSTZ a následne pôjde oznámenie na SSTZ o 
vykonanom prestupe alebo hosťovaní, aby sa informácie zaznamenali do 
databázy SSTZ zverejňovanej na stránke SSTZ. V prípade, že hráč, hráčka 
prestúpi alebo pôjde na hosťovanie do oddielu či družstva, ktoré hrajú vyššie 
súťaže a budú chcieť, aby títo hráči nastupovali aj v týchto súťažiach, 
prestup alebo hosťovanie budú musieť vykonať na riadiacom zväze tejto 
súťaže (KSTZ Žilina, resp. SSTZ).
K uvedenej problematike postupu registrácie hráčov oddielov a klubov na 
SSTZ odovzdal predseda ObSTZ Martin Jaroslav Žilla záujemcom vytlačený 
manuál poskytnutý SSTZ. Uvedený manuál sa nachádza na stránke SSTZ 
v časti registrácia ako posledná záložka v tejto časti a podrobne uvádza 
postup pri registrácii, ako aj čiastky za jednotlivých hráčov v nadväznosti na 
ich ročník narodenia.
Predseda ObSTZ Martin Jaroslav Žilla prítomným oznámil, že tak ako po 
minulé roky prihlášky do súťaží 6. a 7. ligy treba odovzdať najneskôr 15. 
augusta tohto roku. Súpisky k jednotlivým družstvám vo všetkých súťažiach 
bude potrebné odovzdať najneskôr 16. septembra tohto roku, jeden deň po 
ukončení prestupového obdobia. Opätovne upozornil družstvá v 5. lige, že na 
ich súpiskách musia byť len hráči a hráčky registrované na SSTZ. Ak sa na 
súpiske objavia hráči bez registrácie na SSTZ bude družstvo nekompromisne 
preradené do 7. ligy. 
Predseda ŠTK Pavel Valko st. ako zástupca oddielu KSTZ Turčianske 
Teplice podotkol na margo odsúhlasenia len dvoch družstiev v súťažiach 5. a 
6. ligy, že akú budú mať hráči a hráčky stimuláciu napredovať a snažiť sa 
o postup do vyššej súťaže, keď sa môže stať, že už tam majú dve družstvá 
a toto ďalšie tam nebude môcť postúpiť. Nikto z prítomných mu na uvedenú 
otázku neodpovedal.
Zástupca oddielu STO Valča Peter Vaverka predložil prítomným otázku 
fotenia a zverejňovania fotiek a záznamov z podujatí organizovaných ObSTZ 
Martin v súvislosti s GDPR – ochranou osobných údajov. 
Na uvedenú otázku odpovedal sekretár Peter Babušík, ktorý prítomným 
oznámil, že ako príloha ku každej pozvánke na turnaj riadený ObSTZ Martin 
sú práve aj právne informácie v súvislosti so zaznamenávaním 
a zverejňovaním fotiek, resp. záznamov z týchto turnajov v zmysle Zákona 
č. 18/2018 Z. z. Zákon o ochrane osobných údajov a zákona č. 440 Zákon 
o športe, kde prihlásenie na takýto turnaj je aj písomný súhlas so 
zverejňovaním týchto záznamov.
Na otázku sekretára ObSTZ Martin Petra Babušíka o postupe registrácie 
a platbe za ňu do ďalšieho obdobia dali súhlas všetci prítomní, že uvedenú 
problematiku bude riešiť novovzniknutý VV tak, aby došlo ku konsenzu 
všetkých členov v spolupráci s členmi ObSTZ. Novovzniknutý VV sa bude 
zaoberať aj návrhom na štartovné v novom súťažnom ročníku a formou 
žiackych turnajov, resp. ich finančnej dotácií pri ich organizovaní tak, aby 
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organizujúce oddiely nemali finančnú stratu pri ich organizovaní. Tak isto 
novovzniknutý VV prerokuje školenie rozhodcov pre potreby našich 
oblastných súťaží v réžii ObSTZ Martin. 

K bodu 11: Predseda kontrolnej komisie Šimon Švento všetkým prítomným delegátom 
oprávneným hlasovať pred voľbou VV zopakoval zloženie súčasného 
VV: predseda Jaroslav Žilla, sekretár Peter Babušík, predseda komisie 
mládeže Anton Ančic, členovia komisie mládeže Ján Ďanovský a Zdenka 
Ižipová, predseda športovo technickej komisie Pavel Valko st,  členovia 
športovo technickej komisie Ľubomír Hajas a Vladimír Ďanovský, predseda 
kontrolnej komisie Ján Šulan, členovia kontrolnej komisie Bohuš Záborský 
a Miloš Šalaga.
Následne pri verejnej voľbe predniesol post do VV a meno kandidáta 
navrhnutého na túto funkciu:
Hlasovanie k voľbe VV ObSTZ Martin prebehlo ku každej funkcii osobitne.
Prítomní na konferencii: 25      oprávnení hlasovať: 25
Predseda ObSTZ Martin: 1 kandidát
Jaroslav Žilla (Medokýš Martin)

prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1
Sekretár ObSTZ Martin:  1 kandidát
Peter Babušík (Priekopa)

prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1
Športovo technická komisia: 5 kandidáti/ volia sa 3 členovia
Peter Babušík (Priekopa) – vzdal sa kandidatúry
Vladimír Ďanovský (Blatnica)

prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1
Ľubomír Hajas (MSTK Martin)

prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1
Miroslav Mikuš (Medokýš Martin)

prítomní: 25      za: 3 proti: 7  zdržali sa: 15
Milan Piatrik (Kláštor p/Znievom)

prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1
za členov komisie ŠTK boli zvolení:
Vladimír Ďanovský, Ľubomír Hajas, Milan Piatrik 
Komisia mládeže: 6 kandidátov/ volia sa 3 členovia 
Milan Piatrik (Kláštor p/Znievom) – vzdal sa kandidatúry
Anton Ančic (Sučany)

prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1
Ján Ďanovský (Vrútky)

prítomní: 25      za: 22 proti: 0  zdržali sa: 3
Zdenka Ižipová (Turčianske Teplice) 

prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1
Radoslav Maťko (Turany)

prítomní: 25      za: 8 proti: 0  zdržali sa: 17
Ján Zajasenský (Záturčie)

prítomní: 25      za: 5 proti: 0  zdržali sa: 20
za členov komisie mládeže boli zvolení:
Anton Ančic, Zdenka Ižipová, Ján Ďanovský
Kontrolná komisia: 10 kandidátov/ volia sa 3 členovia 
Milan Piatrik (Kláštor p/Znievom) – vzdal sa kandidatúry
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Maroš Bielik (Rudno)
prítomní: 25      za: 0 proti: 0  zdržali sa: 25

Michal Bobček (Dražkovce)
prítomní: 25      za: 21 proti: 0  zdržali sa: 4

Ľubomír Hlinka (Belá) 
prítomní: 25      za: 5 proti: 0  zdržali sa: 20

Ľuboš Lauko (Valča)
prítomní: 25      za: 3 proti: 0  zdržali sa: 22

Peter Rechtorík (Benice)
prítomní: 25      za: 8 proti: 0  zdržali sa: 17

Ján Šulan (Medokýš Martin)
prítomní: 25      za: 21 proti: 0  zdržali sa: 4

Pavel Valko st. (Turčianske Teplice)
prítomní: 25      za: 21 proti: 0  zdržali sa: 4

Bohuš Záborský (Záturčie)
prítomní: 25      za: 24 proti: 0  zdržali sa: 1

Ján Zajasenský (Záturčie)
prítomní: 25      za: 7 proti: 0  zdržali sa: 18

po hlasovaní pri rovnosti hlasov 21 u 3 kandidátov sa Pavel Valko st. vzdal 
kandidatúry.
za členov kontrolnej komisie boli zvolení:
Bohuš Záborský, Ján Šulan, Michal Bobček
Konferencia schvaľuje zloženie VV a KK ObSTZ Martin na nasledujúce       
4-ročné funkčné obdobie 2024 – 2028, ktoré bolo schválené 25 hlasmi 
prítomných delegátov konferencie oprávnených hlasovať v zmysle Stanov 
ObSTZ Martin.

K bodu 12: Predseda pracovnej komisie Šimon Švento všetkých prítomných informoval, 
že VV ObSTZ Martin na nadchádzajúce 4-ročné  volebné obdobie (2024 
– 2028) bude pracovať v zložení: predseda Jaroslav Žilla, sekretár Peter 
Babušík, komisia mládeže bude pracovať v zložení Anton Ančic, Ján 
Ďanovský a Zdenka Ižipová, športovo technická komisia bude pracovať 
v zložení Vladimír Ďanovský, Ľubomír Hajas a Milan Piatrik, kontrolná 
komisia bude pracovať v zložení Bohuš Záborský, Ján Šulan a Michal 
Bobček. Komisie si na najbližšom zasadnutí zvolia svojich predsedov. 
Ďalej predseda pracovnej komisie Šimon Švento prečítal uznesenie 
konferencie.

        Konferencia ObSTZ Martin berie na vedomie:
- Správu o činnosti ObSTZ Martin za obdobie r. 2020 – 2024;
- Správu komisie mládeže za súťažný ročník 2023/24;
- Správu kontrolnej komisie ObSTZ Martin za súťažný ročník 2023/24;
- Správa o hospodárení ObSTZ Martin za súťažný ročník 2023/24;
- diskusné príspevky prednesené na konferencii.

Konferencia ObSTZ Martin ukladá: 
-  prerokovať diskusné príspevky na zasadnutí VV;
-   pokračovať v činnosti turnajov žiactva bez rozdielu pohlavia, kategórie 

a veku;
-   pravidelne informovať formou webovej stránky ObSTZ Martin o všetkých 

akciách ObSTZ Martin;
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-   správcovi webovej stránky ObSTZ Martin pravidelne a včas dopĺňať 
zmeny v platných dokladoch a dokumentoch ObSTZ, KSTZ a SSTZ;

-   VV zabezpečiť užší kontakt so školami v regióne Turiec pre zvýšenie 
záujmu detí o stolný tenis;

-   vedúcim oddielov včas nahlasovať výsledky zápasov, pre spracovanie do 
aplikácie stolnýtenis.info ako aj pre aktualizáciu pre týždenník MY Turiec;

-   vedúcim oddielov zabezpečiť vedúceho družstva, ktorý bude komunikovať 
s VV aj formou elektronickej pošty;

-   vedúcim oddielov nahlasovať zmeny zápasov výhradne členom ŠTK, ktorí 
budú o zmenách informovať používateľa aplikácie stolnýtenis.info na zmenu 
do kalendára rozpisu zápasov;

-   predseda ObSTZ Martin Jaroslav Žilla zostáva naďalej štatutárnym 
zástupcom v zmysle platných stanov ObSTZ Martin na nadchádzajúce 
obdobie 2024 – 2028;

-   všetky správy prednesené na konferencii priložiť ako prílohu k zápisnici 
z konferencie.

Hlasovanie k bodu 12: 
prítomní: 25      za: 25 proti: 0  zdržali sa: 0
Návrh uznesenia bol schválený 25 hlasmi prítomných delegátov konferencie 
oprávnených hlasovať.

K bodu 13: Na záver po prerokovaní schváleného uznesenia sa sekretár ObSTZ Martin 
Peter Babušík poďakoval prítomným za účasť, aktivitu v diskusii a konferenciu 
o 17:30 h ukončil. 

Dňa 3.7.2024  Martin 

Zápisnicu zapísal:
     Peter Babušík v. r.

           sekretár ObSTZ Martin
Zápis overili:

   Anton Ančic v. r. 

   Michal Bobček v. r.

Predseda pracovnej komisie súhlasí so zápisom v Zápisnici z konferencie v súvislosti 
s hlasovaním počas konferencie a zápisom uznesení z konferencie.      

                              Šimon Švento v. r. 
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      Oblastný stolnotenisový zväz MARTIN

                                                   Prezenčná listina
účastníkov volebnej konferencie ObSTZ Martin

polyfunkčný objekt Martin – Priekopa, Lipová č. 31
dňa 3.7.2024                                             

      
           Meno, priezvisko        Oddiel/klub/člen VV/KK                         Podpis

 1.  Jaroslav Žilla               predseda ObSTZ Martin            prítomný v. r.

 2.  Peter Babušík               sekretár ObSTZ Martin            prítomný v. r.

 3.  Pavel Valko st.                      predseda ŠTK ObSTZ Martin          prítomný v. r.

 4.  Ľubomír Hajas               člen ŠTK ObSTZ Martin              prítomný v. r.

 5.  Vladimír Ďanovský               člen ŠTK ObSTZ Martin                 prítomný v. r.

 6.  Anton Ančic                    predseda komisie mládeže ObSTZ Martin    prítomný v. r.

 7.  Ján Ďanovský             člen komisie mládeže ObSTZ Martin            prítomný v. r. 

 8.  Zdenka Ižipová             členka komisie mládeže ObSTZ Martin        prítomná v. r.

 9.  Ján Šulan           predseda kontrolnej komisie ObSTZ Martin   prítomný v. r.

10. Miloš Šalaga                    člen kontrolnej komisie ObSTZ Martin          ospravedlnený 

11. Bohuš Záborský     člen kontrolnej komisie ObSTZ Martin             za MSTK

12. Peter Bernát           delegát TJ Družstevník Belá                prítomný v. r. 

13. Ján Stráňay                     delegát STK Benice      prítomný v. r.

14. Michal Bobček           delegát TJ Družstevník Dražkovce    prítomný v. r.

15. Milan Piatrik           delegát STO OU Kláštor pod Znievom prítomný v. r.

16. Ľuboš Gregor              delegát TJ Medokýš Martin    prítomný v. r.

17. Milan Rakús delegát OKST Mošovce      prítomný v. r.

18. Bohuš Záborský     delegát MSTK Martin      prítomný v. r.

19. Viliam Rosenberg           delegát TJ Štart Priekopa      prítomný v. r.

20. Maroš Bielik           delegát OŠK Rudno      prítomný v. r.

21. Šimon Švento            delegát TJ Tatran Sučany prítomný v. r.

22. Ľubica Marčeková       delegát KST ZŠ Turčianske Teplice      prítomná v. r.

23. Radoslav Maťko       delegát STK Joola Turany prítomný v. r.

24. Ján Šimonides              delegát OKST Blatnica      prítomný v. r.

25. Ľubomír Lauko           delegát STO Valča      prítomný v. r.  

26. Rudolf Bukovinský       delegát TJ Lokomotíva Vrútky               prítomný v. r.

27. Ján Zajasenský     delegát STO Záturčie     prítomný v. r. 


